

# Women's thin knee protection

## 女士薄款運動護膝

Model: TD-JP

### Features:

- Ergonomics design: fit the patella design in accordance with the principle of gradient decompression, reduce the load on the knee, and disperse the pressure on the knee
  - Breathable and moisture-absorbent special design at the knee nest: sweat absorption, refreshing skin, comfortable movement
  - Double-sided alloy memory springs, rebound well to protect both sides of the thighs, effectively preventing strains and sprains
  - Using 3D knitting technology, comfortable fit and tightly wrapped, reducing muscle vibration
  - Specially designed for women's knees: special knee pads with both appearance and function, supporting spring bars and two-way compression tightly wrapped to protect your knee
- 人體力學設計：符合梯度減壓原理貼合髌骨設計，降低膝部負荷度，分散膝蓋承受的壓力
  - 透氣吸濕腳窩處特殊設計：吸汗，肌膚清爽，活動倍感舒適
  - 雙側合金記憶彈簧，回彈好保護大腿兩側，有效防止拉傷、扭傷
  - 採用3D針織工藝，舒適貼合緊密包裹，減少肌肉震動
  - 專為女性膝部設計：顏值功能兼備的專用護膝，支撐彈簧條雙向加壓緊密包裹，呵護您的膝蓋



### Specifications

Product Model 產品型號	TD-JP
Product Material 產品材質	nylon, spandex, elastic fiber 錦綸, 氨綸, 彈性纖維
Model 型號	M [Knee circumference 35.5-43cm Normal body shape: 110-140 kg] M【膝圍35.5-43cm/正常體型:110-140斤】
Color 顏色	Pink 粉色
Applicable people 適用人群	adults 成人
Packing size 包裝尺寸	30*22*5cm
Package weight 包裝重量	334g

【矽膠防滑/四面彈力】

一對裝

M 碼 110-140斤

### Instructions

Take the product out and put it on your knees

將產品取出穿戴在膝蓋處即可